



COLDWELL BANKER
GRUPPO BODINI

Gruppo Bodini
□BRINDISI-Via Casimiro, 1 □CISTERNINO-Via Dante Alighieri 53
□OSTUNI - Via Martiri di Kindu, 101
□ROSA MARINA - Palazzo degli Uffici, 1
- 72100 Brindisi (BR)
(+39) 0831 1628391

Land for sale in Aradeo

€ 65.000

Ref. CBI092-1763-43855



390 sq.m.

Puglia. ARADEO
BUILDING LAND FOR SALE

Coldwell Banker offers for sale, exclusively, a building land in Aradeo in Viale Puglie.

The land of the property measures about 390 square meters and is located north-east of the city of Arade, in a context of villas, other finished buildings, even on 2 floors, and other buildings still to be completed.

In front of the land there is the municipal road, on the left it adheres to the boundary wall of a building, on the right there is another land and then there is another municipal road.

The construction possibilities are many: 3 apartments of 180 square meters each, 6 apartments of 90 square meters each, or a villa on two levels with a garden. Excellent investment.

For further details of manufacturability, according to the current urban destination certificate, we are pleased to welcome you to the agency.

Excellent location that allows you to easily reach the seaside resorts already 12 km away, 17 km from Gallipoli, 30 km from Lecce, 37 km from Otranto, and 77 km from Brindisi airport.

A Coldwell Banker Ostuni exclusive. Contact our agency for more information or to request a visit to the property.

Gruppo Bodini

□BRINDISI-Via Casimiro, 1 □CISTERNINO-Via Dante Alighieri 53
□OSTUNI - Via Martiri di Kindu, 101
□ROSA MARINA - Palazzo degli Uffici, 1
- Brindisi (BR) - (+39) 0831 1628391
brindisi@cbitaly.it - <https://www.coldwellbanker.it/en>
VAT 04954530962



Coldwell Banker bietet exklusiv ein Baugrundstück in Aradeo in der Viale Puglie zum Verkauf an.
Das Grundstück des Anwesens misst etwa 390 Quadratmeter und befindet sich nordöstlich der Stadt Arade, in einem Kontext von Villen, anderen fertigen Gebäuden, sogar auf 2 Etagen, und anderen noch fertigzustellenden Gebäuden.
Vor dem Grundstück befindet sich die Gemeindestraße, links grenzt sie an die Begrenzungsmauer eines Gebäudes, rechts ein weiteres Grundstück und dann eine weitere Gemeindestraße.
Die Baumöglichkeiten sind vielfältig: 3 Wohnungen mit jeweils 180 Quadratmetern, 6 Wohnungen mit jeweils 90 Quadratmetern oder eine Villa auf zwei Ebenen mit Garten. Hervorragende Investition.
Für weitere Details zur Herstellbarkeit gemäß aktuellem Städtebauzertifikat begrüßen wir Sie gerne in der Agentur.
Ausgezeichnete Lage, die es Ihnen ermöglicht, die bereits 12 km entfernten Badeorte, 17 km von Gallipoli, 30 km von Lecce, 37 km von Otranto und 77 km vom Flughafen Brindisi entfernt, bequem zu erreichen.
Exklusiv von Coldwell Banker Ostuni. Kontaktieren Sie unsere Agentur für weitere Informationen oder um einen Besuch der Immobilie anzufordern.

Features

Property ID: CBI092-1763-43855	Contract: Sale
Categoria: Land	Address: Viale Puglia, sn
Zip Code: 73040	Municipality: Aradeo
Total sqm: 390 sq.m.	

Nearby

Gyms	Beauty centres
Soccer fields	Sport centres
Tennis courts	Cycle paths
Playgrounds	Rail station
Public transports	Nursery school
Primary schools	Secondary schools
High school	Bar
Post offices	Shopping centres
Municipal office	



Gruppo Bodini
 □BRINDISI-Via Casimiro, 1 □CISTERNINO-Via Dante Alighieri 53
 □OSTUNI - Via Martiri di Kindu, 101
 □ROSA MARINA - Palazzo degli Uffici, 1
 - Brindisi (BR) - (+39) 0831 1628391
 brindisi@citaly.it - <https://www.coldwellbanker.it/en>
 VAT 04954530962



Gruppo Bodini

□BRINDISI-Via Casimiro, 1 □CISTERNINO-Via Dante Alighieri 53

□OSTUNI - Via Martiri di Kindu, 101

□ROSA MARINA - Palazzo degli Uffici, 1

- Brindisi (BR) - (+39) 0831 1628391

brindisi@cbitaly.it - <https://www.coldwellbanker.it/en>

VAT 04954530962